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ASIA ADULT EXPO -  EXPLORING 
亞洲成人博覽  為你開拓國際市場
Asia Adult  Expo (AAE) is
亞洲成人博覽是

A 100% expert oriental  trade show
百分百出口主導貿易展覽
 
The Only B2B platform in Asia Pacif ic region
亞太區唯一的純商貿平臺
 
Promote trade internationally and encourage industry players to productively demonstrate their  strength
促進國際貿易，鼓勵業內人士展示品牌優勢

EXHIBIT IN HONG KONG 於香港展覽
An international  business,  trade and f inancial  hub and recognized as a springboard to Asia and from Asia.
香港作為一個國際商貿、貿易及金融樞紐，被譽為進入亞洲市場及衝出國際市場的跳板。

Building on its foundational  free market economic policy,  Hong Kong had underpinned the role of  global  business
platform.
基卡深厚的自由市場經濟政策，為環球商業活動建構理想的平臺。

HONG KONG CONVENTION AND EXHIBITION CENTRE 香港會議展覽中心
Nearly 90,000 sqm exhibit ion & meeting space.
近90,000平方米會議及展覽場地。

More than 70% of exhibit ions at  HKCEC are internation events.
超過70%在會展中心舉辦的活動屬國際性。

Voted “Best Convention and Exhibit ion Centre in the Asia Pacif ic”  in  industry survey
推選為「亞太區最佳會議及展覽場地」



GOOD REASONS TO JOIN ASIA ADULT EXPO
不容錯過的理由  

Raise your profi le and build brand awareness
提高及鞏固品牌知名度，擴大市場佔有率
 
Find new customers,  business opportunit ies and build partnerships
接觸更多新客戶，維持原有客戶群
 
Retain and maintain relationships with customers
接觸業內專業人士，開拓更多業務商機

Being involved in export-oriented trade platform with a strong brand image
參與亞太區唯一純商貿成人進出口平臺，增強國際影響力



Future Adult  Entertainment Forum
未來成人娛樂行業論壇

Embracing the next milestone of the industry,  "The future Adult  Entertainment Forum" has
been taken place starting from 2017 with international  speakers from adult  health,  business,
media and professional  stream to share the most up-to-date technology and products
development directions to our exhibitors and visitors.

The exhibit ion wil l  offer developers and online entertainment professionals the opportunity to
gather and promote high-tech devices and present the new generation adult  products.  It  is  a
perfect platform to market their  innovative products and services to buyers from Asia and
beyond.

為了迎接行業的下一個里程碑 ,亞洲成人博覽開始拓展數碼成人市場。自2017年開始 ,「未來成人娛樂論壇」邀
請了全球專業講者 ,分享成人技術與產品、性健康、成人業趨勢、媒體等不同方向的最新資訊。

此展覽將集合製造商及網上娛樂行業人士，為他們提供一個展示高科技和最新成人玩具的機會 ,向國際買家宣傳
其創新技術及服務。



私密護理 INTIMATE CARE

Feminine care products
私密保養品

Breast care
胸部護理

Breast and intimate pinking
胸部及私密粉嫩

Bikini  hair  removal
私密脫毛

Warming uterus
暖宮

Postpartum care
產後護理

Male intimate care
男性私密養護

PRODUCT CATAGORY產品分類

成人玩具 NOVELTIES
健康及保健護理產品 HEALTH &

SUPPLEMENT
感官情趣用品 SENSUAL

DELIGHT PRODUCT
內衣及服飾 LINGERIE &

COSTUME

安全套及其他避孕用品
CONDOM AND OTHER

CONTRACEPTIVE

生殖健康科技及醫療中心
SEXUAL HEALTH

TECHNOLOGY & HEALTH
CENTRE

性治療、性疾病檢測及愛滋病機
構 SEX THERAPY, VENEREAL

DISEASE TESTING & AIDS
CARING GROUP

互動娛樂技術及設備
INTERACTIVE

ENTERTAINMENT & DEVICES

New  zone Intimate Care to take care and maintain healthy sexual  activit ies
新增私密護理塊板，從內在開始護理及保養



info@asiaADULTexpo.com www.asiaADULTexpo.com

SCOPE OF EXHIBITION 展出範圍
Novelties,  Lingerie & Underwear,  Health & Supplement,  Sensual  Delight Product,  

DBSM, Sex Doll ,  VR & Online Entertainment,  Consulting & Trades Services

成人玩具、內衣用品、健康及保健品、感官情趣用品、性虐戀用品、性愛娃娃、VR遊戲、互動娛樂技術及設備、諮詢及其他商貿服務。

RENTAL & SERVICES 展台價目及服務

BOOTH SIZE 展台面積

BOOTH FEE 展台費用

STANDARD 標準 RAW SPACE 空地

Min.  48 sqm 
至少48平方米

12 sqm (4m x 3m)
12平方米  (4米  x  3米 )

USD 4,700
美金  4,700

USD 4,200/12 sqm
美金  4,200/12平方米
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SPONSOR & OTHER MARKETING OPPORTUNITY
贊助及其他宣佈機會
Please contact us for  customized marketing package 
請聯絡主辦單位以計劃合適宣傳策劃


